
Wfoclawek, dnia 11.05.2O24 r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wlocfawek

Interpelacja

W sprawie zamontowania progu zwalniajlcego na osiedlu Michelin

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkar{c6w osiedla Michelin zwracam siq z profb4 o rozwaienie moiliwo5ci
zamontowania progu zwalniajqcego przy ulicy Sarniej na wysokoSci placu zabaw.

Poruszajqce siq tq drogq z nadmiernq prqdkoSciq pojazdy samochodowe stanowiq zagroienie dla
pieszych i rowerzyst6w korrystajecych z tego ciqgu komunikacyjnego.

Zamontowanie progu zwalniajqcego spowoduje spowolnienie ruchu na tej ulicy.

Proszq Pana Prerydenta o zajqcie stanowiska w tej sprawie i pozytyrtne rozpatrzenie pro5by.

Z powaianigm
A /,r-rr*, ?,{,1
Arkadiusz Piasecki
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